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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 15. juni 2010 bedt 
mig besvare FLF alm. del - spørgsmål nr. 442 som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 442:

Ministeren bedes i henhold til komitésagen om produktion af økologisk vin, jf. 
FLF alm. del - bilag 290, oplyse, hvor langt ned ministeren vil arbejde for, at 
grænseværdierne for sulfitindholdet kommer, og om ministeren ser mulige 
alliancepartnere, der har samme interesser som Danmark?

Svar:

Forslaget om produktion af økologisk vin var sat til afstemning på mødet i Den Stående 
i Komité for Økologisk Landbrug den 16.-17. juni 2010. Kommissionen valgte 
imidlertid ved mødets start at trække deres forslag tilbage, hvorfor yderligere 
stillingtagen til og drøftelser af forslaget pt. ikke vurderes relevante. 

Henrik Høegh

/Rikke Susanne Bastian

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2009-10
FLF alm. del Svar på Spørgsmål 442
Offentligt


